
SCHRIFTELIJKE VRAGEN  
artikel 35 Reglement van Orde 

 

 
Aan het college van B&W, via de griffier 

 

 
Datum: 4 januari 2021 

 

 

Onderwerp: Aanbesteding huishoudelijke hulp Gemeente De Bilt 

 
 

 

Vraag/vragen: 
 

1. Wanneer werd u (informeel en formeel) duidelijk dat de Bilthuijsen stopt met 
huishoudelijke hulp per 1 april 2021? 

2. Wanneer werd duidelijk dat uw pogingen om tot een regionale aanbesteding 
huishoudelijke hulp te komen, mislukten? Waardoor is dit mislukt? 

3. Waarom heeft u er niet eerder voor gekozen om op een eerder tijdstip zelfstandig 
aan te besteden? M.a.w. waarom heeft u zichzelf geen uiterste termijn gesteld, 
bijvoorbeeld medio 2020 om tot regionale afstemming te komen, zodat er geruime 
tijd zou ontstaan om zelfstandig aan te besteden? 

4. Bent u het met PvdA De Bilt eens dat u uw onderhandelingspositie naar de markt 
ernstig verzwakt heeft door pas zo laat aan te besteden? Zo nee, waarom niet? 

5. Bent u het met ons eens dat u de zekerheid van zorg en de baanzekerheid van 
medewerkers onnodig op het spel heeft gezet door pas zo laat aan te besteden en 
dat het uw verantwoordelijkheid is om stappen te ondernemen om dit te repareren? 
Zo nee, waarom niet. 

6. Bent u bereid om alsnog in de aanbestedingsstukken op te laten nemen dat de 
huidige medewerkers overgenomen dienen te worden? 

7. Bent u bereid om het contract met Bilthuijsen, tegen daadwerkelijke kosten, met 3 
maanden te verlengen, teneinde de onzekerheid voor inwoners die huishoudelijke 
hulp afnemen en de medewerkers die deze uitvoeren weg te nemen?   

 

 

 

Toelichting: 
 

In de Vierklank van 23 december jongstleden stond een uitgebreid artikel over de 
huishoudelijke hulp in Gemeente De Bilt. Uit dit artikel werd ons duidelijk dat de gemeente 
De Bilt half januari aanbestedingsstukken publiceert teneinde op 1 april één of meerdere 
nieuwe aanbieders huishoudelijke hulp te verwerven. PvdA De Bilt vindt dit rijkelijk laat en 
vindt dat de gemeente hier zowel de afnemers van de hulp als de medewerkers in 
onzekerheid laat. 
 
Ook verbaast het PvdA De Bilt dat de gemeente ernaar streeft dat het huidige personeel 
door de nieuwe aanbieder wordt overgenomen, maar dat ze dit niet als verplichting in de 
aanbesteding opneemt. 
 
In onze ogen zit de gemeente in een heel lastig parket en is haar onderhandelingspositie 
zwak te noemen. Ons inziens heeft de gemeente te laat gereageerd en het heft te laat in 
eigen hand genomen.  



PvdA De Bilt wil inzichtelijk krijgen of dit niet te vermijden was en wat er nog gered kan 
worden om ervoor te zorgen dat bewoners zeker kunnen zijn van hun hulp en de 
medewerkers van Bilthuijsen zeker kunnen zijn van hun baan. 
 
 

 
Ondertekening vragensteller  : 

 

Krischan Hagedoorn, PvdA De Bilt 
 

 
 

 

 


